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I. Úvodní informace 

Řádnou členskou schůzi spolku (dále jen „schůze“) svolala rada spolku. Pozvánka byla rozeslána 
elektronicky (e-mail, SMS) jednotlivým třídním delegátům a zveřejněna na webových stránkách 
školy ZŠ a MŠ J. Š. Baara, Jírovcova 9/a, České Budějovice (dále jen „škola“).  

Místo konání: sídlo spolku - Jírovcova 1793/9a, České Budějovice 3, 370 01 (hudebna ZŠ) 
Datum konání: 9. 9. 2024 
Čas konání: 16.00 -18.00 hod. 

 
Program schůze: 

 Program schůze: 

1.           Uvítání, prezence, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, usnášeníschopnost, 
odsouhlasení programu schůze (případné doplnění programu) 

2.            Schválení účetní závěrky 2023, informace o hospodaření za rok 2023 
3.            Informace o hospodaření a činnosti spolku v roce 2024 
4.            Návrh členského příspěvku ve výši 250 Kč pro školní rok 2024/2025, informace o 

termínu a platbě členských příspěvků přes aplikaci „školní online pokladna“ 
5.            Návrh plánu činnosti a běžného rozpočtu na rok 2025 
6.            Informace k volbě nových delegátů v jednotlivých třídách 
7.            Diskuse 
8.            Návrh a volba 4. člena rady spolku 
9.            Odstoupení předsedy spolku, návrh a volba nového předsedy spolku 
10.          Odstoupení místopředsedy spolku, návrh a volba nového místopředsedy spolku  
11.          Závěr 
 

II. Průběh jednání a usnesení 
 

1. Uvítání, prezence, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, usnášeníschopnost, odsouhlasení 
programu schůze (případné doplnění programu) 
Paní Iva Hřebejková Lukášová (místopředseda a předsedající schůze spolku) přivítala členy 
spolku. Jako zapisovatel byla navržena a jednomyslně zvolena Iva Hřebejková Lukášová. Jako 
ověřovatel byla navržena a jednomyslně zvolena Vendula Fialová. Na začátku schůze je 
přítomno 17 členů spolku (z toho 14 třídních delegátů) a 4 nečlenové spolku.  
Schůze je usnášeníschopná. 
 
Před pokračováním programu schůze bylo umožněno panu O. Struneckému (členovi spolku) 
obeznámit přítomné s peticí „Žádost o zajištění bezpečnosti žáků a studentů navštěvujících ZŠ 
J. Š. Baara“. Po podání informací pan Strunecký odchází z členské schůze. Na schůzi je nyní 
přítomno 16 členů spolku (z toho 14 třídních delegátů) a 4 nečlenové spolku. Schůze je i nadále 
usnášeníschopná. 
 
O slovo se ještě přihlásila paní V. Vávrová (delegát třídy 8. B) a přednesla požadavek na zjištění 
počtu žáků se zájmem o doučování fyziky a možnost, jak by mohla škola toto doučování zajistit. 
Rada spolku přislíbila projednání této věci s vedením školy.  
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Iva Hřebejková Lukášová (místopředseda spolku) seznámila přítomné s programem schůze. 
Proběhl dotaz na doplnění programu schůze a hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: Pro: 16          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 
Usnesení: Návrh byl přijat všemi přítomnými. 
 

2. Schválení účetní závěrky 2023, informace o hospodaření za rok 2023  
Informace podal a dotazy některých členů spolku zodpověděl místopředseda spolku. Účetní 
závěrka byla třídním delegátům zaslána současně s pozvánkou na řádnou členskou schůzi. 
Proběhlo hlasování o schválení účetní závěrky za rok 2023. 
 
Hlasování: Pro: 16          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 
Usnesení: Účetní závěrka spolku byla schválena všemi přítomnými. 
 

3. Informace o hospodaření a činnosti spolku v roce 2024 
Informace poskytla a dotazy některých členů spolku zodpověděla Iva Hřebejková Lukášová 
(místopředseda spolku).  
 
Byla přednesena ke schválení žádost školy o dodatečnou finanční podporu při zakoupení 
učebnic s přípravou na přijímací řízení pro žáky 9. tříd z matematiky a českého jazyka. 
Uskutečnilo se hlasování o finanční podpoře v celkové částce potřebné pro pořízení učebnic 
pro žáky.  
 
Hlasování: Pro: 16          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 
Usnesení: Dodatečná finanční podpora byla jednomyslně schválena. 
 
Potřebná částka, kterou již nepokryje schválený rozpočet 2024, bude dodatečně uvolněna 
z prostředků spolku, aby mohl být nákup uskutečněn.  
 
V rámci rozpravy o rozpočtu bylo hovořeno o možnosti pravidelného (min. 1 x ročně) 
informování členů/zákonných zástupců dětí o stavu třídního fondu jednotlivých tříd. Proběhlo 
hlasování o navrhnutí tohoto požadavku na nejbližší pedagogické radě školy.  
 
Hlasování: Pro: 11          proti: 0          zdrželi se hlasování: 5 
Usnesení: Návrh byl přijat.  
 
Paní Mgr. Veronika Skočná zajistí přednesení požadavku spolku na pedagogické radě školy. 
  

4. Návrh členského příspěvku ve výši 250 Kč pro školní rok 2024/2025, informace o termínu a 
platbě členských příspěvků přes aplikaci „školní online pokladna  
Členové spolku byli seznámeni s plánovanou výší členského příspěvku (250Kč) již v pozvánce 
na členskou schůzi. Nikdo z pozvaných delegátů tříd výši příspěvku před konáním schůze 
nerozporoval, proto byl členský příspěvek radou spolku pro školní rok 2024/2025 navržen ve 
výši 250 Kč.  
 
Výběr členského příspěvku bude jako v minulém roce proveden prostřednictvím úhrady přes 
aplikaci „školní online pokladna“ do 31. 10. 2024. Souhlas s provedením platby bude písemně 
potvrzen na formuláři v žákovské knížce žáka jednotlivými zákonnými zástupci žáků školy, 
kteří chtějí být členy spolku. Bude zachována i možnost platby v hotovosti. 
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V průběhu přednesení návrhu se pan P. Štindl (delegát třídy 7. B) přihlásil o slovo a vyjádřil 
nesouhlas s výší členského příspěvku z důvodu dostatku finančních prostředků na spořicím 
účtu spolku. Dle jeho názoru spolek zbytečně hromadí finance. 
 
Rada spolku se opakovaně snažila o vysvětlení svého záměru s postupným čerpáním 
finančních prostředků na spořicím účtu, který společně s členskými příspěvky zajistí, aby 
mohla být poskytována podpora škole v podobném rozsahu jako v předchozích letech. 
Každoročně dochází ke snižování prostředků na účtu spolku z důvodu schválených výdajů, 
které i více jak o polovinu převyšují příjmy spolku.  
 
Výhledově v průběhu cca 3 let bude spolek, pokud bude podpora školy probíhat v obdobné 
výši, hospodařit maximálně s příspěvky příslušného roku, nebo částkou nižší. Klesá a patrně 
bude klesat počet žáků školy, zároveň s tím se snižuje i počet členů spolku (tzn. příjem spolku 
z členských příspěvků).   
 
Místopředseda upozornil, že částky finančních prostředků v majetku spolku a jejich čerpání lze 
v případě zájmu nalézt v listinách zveřejněných ve spolkovém rejstříku a v dokumentech na 
webu školy. Spořicí účet je úročen. Dále je možnost nahlédnout i do účetnictví spolku.  
 
Po delší rozpravě, kdy nebylo možné dojít ke shodě, protože pan Štindl trval na dalším 
vysvětlení a potvrzení svého stanoviska, byl místopředsedou upozorněn, že je ještě 
k projednání mnoho bodů programu a svůj názor samozřejmě může dále probírat po skončení 
schůze s radou spolku. Z řad delegátů zazněly návrhy i na vyšší částky členského příspěvku. 
Jelikož pan Štindl trval na pokračování této diskuse, proběhlo hlasování, zda přítomní členové 
souhlasí s výše popsaným záměrem spolku a bude se dále pokračovat v programu schůze.  
Proběhlo hlasování z důvodu vyjádření souhlasu se záměrem hospodaření spolku do dalších 
let a pokračování členské schůze.  
 
Hlasování: Pro: 15          proti: 1          zdrželi se hlasování: 0 

              Usnesení: Návrh byl přijat. 
 
Na základě výsledku hlasování, kdy většina přítomných s plánem hospodaření souhlasí a 
projevila vůli pokračovat v programu schůze, byl pan Štidl opět upozorněn, že pokud 
potřebuje, může v rozhovoru pokračovat s radou spolku po skončení schůze, může hlasovat 
proti návrhu, nebo se zdržet hlasování.  
 
Pan Štindl v tento moment označil svou přítomnost na schůzi i ve spolku za zbytečnou ztrátu 
času a oznámil svou rezignaci na funkci delegáta třídy. Jeho rezignace byla přijata radou 
spolku. Pan Štindl odešel ze schůze. Na schůzi je nyní přítomno 15 členů spolku (z toho 13 
třídních delegátů) a 4 nečlenové spolku. Místopředseda sdělil přítomným členům, že schůze je 
nadále usnášeníschopná vzhledem k přítomnosti nadpoloviční většiny všech delegátů. 
 
Dále proběhlo dle programu hlasování o schválení členského příspěvku ve výši 250 Kč. 
 
Hlasování: Pro: 15          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 

              Usnesení: Navrhovaná výše členského příspěvku byla schválena. 
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5. Návrh plánu činnosti a běžného rozpočtu na rok 2025 
Návrh plánu činnosti a běžného rozpočtu spolku na rok 2025 přednesl místopředseda spolku.  
Po projednání bylo provedeno hlasování.     
Hlasování: Pro: 15          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 
Usnesení: Návrh plánu činnosti a běžného rozpočtu spolku na rok 2025 byl schválen. 

 
6. Informace k volbě nových delegátů v jednotlivých třídách 

Stávající i budoucí delegáti tříd obdrželi informace potřebné k volbě třídních delegátů, která 
bude provedena při první rodičovské schůzce dne 2. 10. 2024 v jednotlivých třídách.  
 

7. Diskuse 
Místopředseda shrnul nejdůležitější projednávané informace a poskytl možnost k nahlédnutí 
do veškeré dokumentace a účetních výkazů. Připomněl možnost zasílání návrhů na činnost 
přes e-mail spolku. Nikdo z přítomných nemá o další diskusi zájem, vše bylo v průběhu 
jednání již zodpovězeno. 

 
8. Návrh a volba 4. člena rady spolku 

Místopředseda spolku přednesl návrh na obsazení funkce 4. člena rady spolku. Jako kandidát 
do funkce byla navržena místopředsedou paní Mgr. Veronika Skočná, která kandidaturu 
přijala. Následně byla provedena volba do funkce 4. člena rady spolku. 
 
Hlasování: Pro: 15          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 

                 Usnesení: Návrh byl přijat a paní Mgr. Veronika Skočná se tímto okamžikem ujímá 
                                              funkce 4. člena rady spolku. 

 
9. Odstoupení předsedy spolku, návrh a volba nového předsedy spolku 

Eva Vojtová (předseda spolku) oznámila na členské schůzi svou rezignaci na funkci předsedy 
spolku. Rezignace byla provedena dle platných stanov a přijata. Do funkce předsedy spolku 
byla místopředsedou navržena paní Vendula Fialová (delegát třídy 8. A), která kandidaturu 
přijala. Proběhla volba předsedy spolku. 
 
Hlasování: Pro: 15          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 

                 Usnesení: Paní Vendula Fialová byla jednomyslně zvolena do funkce předsedy spolku  
                                              a tímto okamžikem se funkce předsedy spolku ujímá. 

 
10.  Odstoupení místopředsedy spolku, návrh a volba nového místopředsedy spolku 

Iva Hřebejková Lukášová (místopředseda spolku) oznámila na členské schůzi svou rezignaci na 
funkci místopředsedy spolku. Rezignace byla provedena dle platných stanov a přijata. Do 
funkce místopředsedy spolku byla novým předsedou navržena paní Dana Šnokhausová (člen 
spolku), která kandidaturu přijala. Proběhla volba místopředsedy spolku. 
 
Hlasování: Pro: 15          proti: 0          zdrželi se hlasování: 0 
Usnesení: Paní Dana Šnokhausová byla zvolena do funkce místopředsedy spolku  
                              a tímto okamžikem se ujímá této funkce. 

 
11. Závěr 

Paní Vendula Fialová (nově zvolený předseda spolku) se rozloučila s přítomnými a členskou 
schůzi spolku v 17.17 hod. ukončila.  
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Ill. Závěrečná ustanovení 

Po skončení schůze dojde k faktickému předání veškeré dokumentace a majetku spolku na základě 
předávacích protokolů nově zvolenému předsedovi spolku. 

Předseda spolku zajistí zveřejnění účetní závěrky 2023 a zároveň i všech potřebných dokumentů 
včetně oznámení nově zvoleného předsedy do spolkového rejstříku. Dále po provedené změně v 
rejstříku zajistí změnu majitele a dispozičního práva k bankovním účtům spolku a změnu majitele a 
nové přihlašovací údaje do datové schránky spolku. 

Pravdivost výše uvedených údajů stvrzuje svým podpisem bývalý místopředseda spolku a nově 

zvolený předseda spolku. 

V Českých Budějovicích dne 12. září 2024 

Bývalý místopředseda spolku (zapisovatel): lva Hřebejková Lukášová 

;5�/ �Á/4 
Předseda spolku (ověřovatel): Vendula Fialová 
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